
Pan Łukasz Siekierko stwierdził, iż jest w posiadaniu informacji, że do końca 

roku  2015 mają zostać wykonane badania natężenia ruchu na drogach 

wojewódzkich. Zwrócił się z zapytaniem, czy powyższe badania zostały już 

wykonane i jeżeli tak – jakie są ich wyniki. 

 

 


